
CIRIL HRABAR:

»Ne bojim se ne
za udeležbo, ne
za izid
referenduma!«

m^^ L}udje očiočajo o svojl prihodnosti, gre za
F uresničitev njihovih žefja in potreb

Motor vaah prlzadavanf prl praobHkovanfu krajavna akupnoati čr-
nuča-Nadgorica /• nmdvomno aakralar tamkm/inl* oanovna orgtniza-
c//» Zvara komuniatov In podpradaanlk kra/»vna organizacifa aoclall-
atičn* tvaza CIRIL HRABAR. Na začatku )a prav on raševal nakatara
tHlama v zvazl a praoblikovantom, zda}, vtadnflh dnah pr«d rafarandu-
mom o pfobHkovanfu krafevn* akupnoatf v ifiri nova, fa armdt tmhnli-
nih opravtl, prad očml ala mu catotna organizadja in potmk tatarmn-
dumm.

-Trudtjo so in si prizad«va)o,- je kar nekako očetovsko ocenil tJelo
predsednikov terenskih odborov SZDL ki so v tem fiasu nosilci kadrov-
skih pnprav la delo novih krajevnih skupnosti. »Vni Se mso pokazah tiste
operativne zagnanosti ki bi jtm pomagala speljaf pragramske naloge,
povsem po nepolrabnam se bojijo kadrovskih tezav Sam sem optimist,
občani vedo, za kaj gre. vedo, da gre za njihovo neposredno soodfoča-
nje. zato bodo pnfilt na relerentium <•

- P i bodo tudl pripravllenl todalovatl v d«lu novlh krajsvnlh akup-
rtottl?

• Zakaj pa ne Ce bodo terenski odbon In kadrouske komisije svoje
delo Oobro opravih. tudi pozneje ne bo mkakržnih težav Stcer pa si
opravla siedijo drugo drugemu, idaj se končgje eviddntiranje. začenjajo
se kandidacijski postopki Terminski nafirt ne dovoljuje počitka«

- Kda) pa bodo nova krajavna i k u p n o t t l konstltulran«?
"Oružbenopot<ti£ne organizacije in samoupravnt organi krajevnih

skupnosti morajo phčetl z delom v mesecu dm. saj ie za 16 december
predvidevamo volitve Članov deiegacij za zbor krajevnih skupnosti ob-
Cinske skupSčine in za samoupravne mleresne skupnosti -

- V zboru krajavnlh «kupno«H tma KS Črnuča-Nadgorlca Irl dolflgat-
•ka matta, nattal« pa bodo t t t r l nov« kralavrte ikupnoatl. Kako bodo
datall?

»Potrebna |« spromemba obftnskega staiula, ki mora zagotovtti vsaki
krajavni skupnostl vtaj eno del«gatsko mssto. podobne reSdve pa bo
treba poiBkati ludi v druibenopol i t i inlh organizacijah tn samoupravnih
Intvraanlh skupnostih -

- P I H povrnlmo tnalo v *ZQO- ? ^^^^a^^^.
dovlno«. Kda| •• |a porodlla id«|a o iilaiiBaaaaaaBBaaaaaV.
pr*oblM<ovan|u kra|*vn» •hupnoitl? âBaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaV

-2« ob preoblikovanju kraievmh ' mmaaam^^^^aaaaaaaaaam
»kupnosli Posavje, Stadion m Bons '•^aWWj T^aaaaaaaaam-il
HMrit ao kot nuf«dnj«ga -kmndl- ^ ^ H L L ^HP^B
data- omen/ali CrnuČ«. todafanfzs ^ ^ a a n ^ W - W ^
to Se ni btlo pravega posluha Pred ^Hf * M_
akoraj natanko tetom dnl pa smo aaWL \ar $
na ratsirjenl SOJI pradaedsiva kra- ^BIBLL—- aml to
Jevne kontorence SZDL vandarle ^ ^ • T * A 1 I 4
ugotovlli nujnost take odloiitvo m ^^V ,^^f^%
16 oktobia ie osnovna organizaci- ' JKKf^klaaa^^aaaaaaW
ja ZK predlagala krajevm konferen- aaf^^išafaaaaaaaaaaaaaT
ci SZOL, naj izvoli Inlctalivnl odbor ^K ••MaWaa\\\\\\\\\\Y
za prostorsko praobllkovanjs kra- jaamt-tf^mraaaaaaaaaaaar
javna skupnosti. To sa )• zgodllo ^amln$iSaa\\\\\\\\\\r
januarja, dslo tnldativnega odbora '^BagM aaWaaaWaW
je bilo končano junija, zdaj pa smo ^K^^MaaaaaaaWaW \- '
ttk prad referandumotn- ^a^t^amKBf-aaaa^amaaMT V -

- Kaf lahko tora) kr«)«m prtčaku)«fo od nova aamoupravn« DrQantzl-
ranoatl?

-Stanffl se seveda na bo Izboljšalo kar tez no£. interese pa bomo po
posameznih podrofijih vellko laze reševali Lep dokaz za 1o je Nadgorlca,
kjer amo blli zaskrbljem zaradi zbirania kačrov, pa /e bila potem na zboru
občanov najveija udeiezba med vseml noviml predvidenimi novimi KS.
VeCmoma so prisli na aeatanek mladi Ijudje. ki so pripravljeni tudi
aktivno delali. Ka| hitro so ugotovlti, da tmajo skupne probleme, ki j ih
faftko skupno tudi reSijo.-

- Naaproinlh mn»n| pri obravnavl pradloga \orm\ n( Ulo?
»Negodovanja nlamo zaznall. le na dveh zborih občanov sta dva

posameznika vpraSala. zaka) delitev. vendar sla bolj želela dobiti poja-
snllo kot izraziti svoje pomisleke. Nekaj pomislekov je bilo tudi giede
območja severno od Tltove cesle, ki se bo razdeiil na dva dela. fieprav bi
mofda lahko ostai enoten Tu smo upostevali predvsem naravo in zeijo,
da b< tlmvet obtanov imelo moznost soodloiflti,- saj b! sicer dobiti
Stevilino spet zeto močno krajevno skupnost -

- K a t o pa bo a prottor l za dalo novlh KS7
-Zaenkrat je najvei ležav v spodnjlh črnofiah. kjer bodo prostore

dobill po dogradltvi nove trgovtne Proslon bodo v sedanji trgovini
Mercaiorja. V Nadgortcl že nekaj časa plafiiifemo najemnlno za prosiore
v pasJlskem domu. KS Franca Ravbar/a bo prevzela prostore sedanje
krajevne skupnosti, KS Črnuče-Gmajna pa jiM bo uredila v zadružnem
domu, kjer imajo poleg dvorane Je eno sobo, dve pa bo izpraznilo SOP
Črnuče, ki ju ima v najemu

- V*r|*tno bodo kra|»vn* tkupnostl otta la kljub formalnl razd«tltvi
m«d ••b<H *• vadno pov*zan«?

••Za to bo skrbe! koofdinacl|Ski svet vaah Stirih krajevmh skupnosti, v
katerem bodo poleg predsednikov skupSčin in svetov ludi delegati
družbenopolitičnlh in drugih orgamzacij Svet bo odločal o vpraSanjth
skupnega pomeoe. vssj na začetku pa bodo skupno delovale tudi neka-
tere komisijs in druslva ••

- Kako pa potakajo t«hn(£n« priprav«?
-PovBBm v rodu. nalisnjene so ze glasovnice, vabila - za referendum.

kl bo 14. oktobra od 6 do 19 ure. Na sedmih giasovalnih mestlh je ze
skora| vse nared-

- Kaklno udalatbo In k a k i a n Izld rafcranduma napovedujstB?
- N B volisča bo po moji oceni prlslo vefi kot 90 odstotkov krajanov, dve

tretjini rned njlmi pa bosta 2a preoblikovanja KS.«


